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Stichting Dorpsraad Olland 
 
Verslag vergadering  11 april 2023 
 
Aanwezig:  B. van Ditmars, G. van Gorkum, H. Heerkens, mw. C. van Heesch-Kastelijn, A. v.d. 

Heijden, mw. J. van Hoof, G. van Kollenburg, S. van de Moosdijk en H. Verboort 
Afwezig:        K. van der Heeden   
 

1. opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

 
2. verslag vergadering Dorpsraad van 7 maart 2023 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Naar aanleiding van dit verslag: 
-overzicht vlagdagen: wimpel bij Nederlandse vlag 
 De vlaggenist heeft aangegeven dat de aanschaf van een wimpel geen noodzaak is. 
-aanpassing actielijst 
 Bij het actiepunt smoelenboek wordt ook de naam van Ad toegevoegd. 
 
 

3. verslag maandelijks overleg Dorpsraad met Buurtadviseur  
Door omstandigheden is het overleg in maart niet doorgegaan. Het overleg van april wordt verzet van 
maandag 17 april naar maandag 24 april. 
  

4. ingekomen stukken en mededelingen 
Ingekomen stukken: 
 
Mails van de gemeente: 
-aanmelding voor initiatiefbijeenkomst 80 jaar bevrijding op 4 april 
-afspraak maken voor het eerste overleg met de gemeente over het opstellen van de Dorpsvisie 
-informatie over de vrijheidsmaaltijd 
-uitnodiging voor slotbijeenkomst Reflectiegroep en input voor het einddocument 
-reactie van de gemeente op onze mail over de vergunning voor het tijdelijk huisvesten van     
 arbeidsmigranten op de locatie Schootsedijk 44 
-informatie over de resultaten van de Leefbaarheidsmonitor 
-informatie over de aanpak van de oeverafkalving bij het Laarzenpad 
-project herinrichting Ollandseweg: update website 
-uitnodiging voor de beeldvormende avond over het opwekken van duurzame energie op 16 maart 
 
Overige mails 
-diverse mails van (buurt)verenigingen en inwoners over de Dorpsschouw: aanmelding deelnemers en 
  opgave van onderwerpen en aandachtspunten 
-mails van de Seniorenraad Meierijstad: uitnodiging voor netwerkbijeenkomst, deelname aan een enquete  
 en info over de Rooise Verkeersmarkt  
-vraag over het kunnen lopen van het Ommetje Ollansd 
 De voorzitter heeft de vraag beantwoord. 
-Nieuwsbrief Vrijwilligerspunt Meierijstad 
-uitnodiging voor bijeenkomst Lokaal Meierijstad op 25 april in de Loop’r 
 De voorzitter gaat hier naar toe. 
 

5.  stand van zaken actiepunten / prioriteiten 
 
Maatschappelijke agenfapunten 
 
Opstellen Dorpsvisie 
Op donderdag 13 april staat het eerste overleg met de gemeente op het programma over het opstellen van 
de dorpsvisie. Naast Olland nemen ook Boerdonk, Keldonk en Zijtaart deel aan dit overleg. 
Het zou een goede zaak zijn als voor het opstellen van de visies van de dorpen hetzelfde adviesbureau 
wordt ingeschakeld. Het is voor Olland niet nodig om een compleet opgetuigde procedure op te zetten voor 
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onze visie. Het Toekomstdocument en het Speerpuntendocument vormen een goede basis voor de 
dorpsvisie. 
Ad en Harrie gaan naar dit overleg. 
 
Dorpsschouw zaterdag 22 april 2023 – voorbereiding 
De leden zijn in het bezit van een overzicht van de aangemelde onderwerpen en aandachtspunten. 
De voorzitter vult de lijst aan met de recent binnengekomen reacties. 
Zo’n 27 personen nemen deel aan de schouw. 
Het voorstel is nu om in twee groepen op pad te gaan: het binnengebied ( te voet) en het buitengebied( met 
de fiets). 
Om 9.45 uur komen de deelnemers bijeen in de Loop’r. Ontvangst met koffie/thee en een worstenbroodje. 
Na de schouw komen we rond 12.00 uur weer terug bij de Loop’r voor de nazit. 
De gemeente betaalt de kosten van de schouw. 
De voorzitter overlegt telefonisch met de buurtadviseur over de opzet en het programma. 
De Loop’r is inmiddels op de hoogte van de opzet. 
 Vanuit de Dorpsraad nemen Ad, Gerrit, Hans en Harrie deel aan de schouw.  
 
Vrijheidsmaaltijd: stand van zaken presentatie en programma 
Allereerst doet Gerrit verslag van de bijeenkomst over de initiatieven /activiteiten voor de herdenking van 80 
jaar bevrijding in september 2024. Daarbij waren zo’n 80 personen aanwezig met verschillende 
achtergronden en inbreng. 
Op 18 april overleggen Geert, Gerrit en Jolanda over de manier hoe we tijdens de vrijheidsmaaltijd de 
beschikbare informatie over Olland gaan presenteren. Helaas is er niet veel over Olland in oorlogstijd terug 
te vinden. Olland is onderbelicht in de geschiedschrijving. 
De maaltijd bestaat deze keer uit soep en wraps. 
De gemeente is inmiddels gestart met de communicatie over/ promotie van de vrijheidsmaaltijd. 
Voor Olland plaatsen we de info op Facebook en de website en we informeren de buurtverenigingen. 
 
Energietransitie 
 
Stand van zaken werkgroep 
Door de afwezigheid van Kevin is geen informatie beschikbaar. Maar volgens de voorzitter zijn er de laatste 
tijd geen bijeenkomsten geweest. 
 
Reflectiegroep 
De voorzitter doet verslag van de drie themabijeenkomsten die prima zijn verlopen. De bijeenkomsten over 
participatie, financiën en maatschappelijke impact hebben de nodige input opgeleverd. 
De input wordt verwerkt in een slotddocument. 
 
 Woningbouw 
 
Stand van zaken 
Op dit moment is er helaas weer geen nieuws te melden. Dit tot grote frustratie van de voorzitter. 
Tijdens de bijeenkomst van Lokaal Meierijstad en de Dorpsschouw geven we dit signaal af. 
 
Openbare  ruimte 
Afspraken  over beheer en onderhoud  kunstwerk en omgeving 
Geert stuurt nogmaals een mailtje naar de gemeente over de afspraken. Het lijkt dat er naast elkaar gewerkt 
wordt. 
 
Laarzenpad 
Er is overleg tussen de gemeente en het waterschap. Het afkalven van de Dommeloever is een structureel 
steeds terugkerend probleem. Het aanvulllen met zand blijft een tijdelijke oplossing. Er wordt nu gekeken 
naar de aanleg van een vlonder op die locatie. We wachten de ontwikkelingen even af. 
 

6. wat verder ter tafel komt / rondvraag 
 
Openbare vergadering voorjaar 2023 
Omdat er op dit moment geen geschikt thema is schuiven we dit door naar het najaar of naar 2024.  
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Bespreken lopende zaken 
Financieel jaaroverzicht Dorpsraad 2022: kascontrole 
Tijdens de vergadering krijgen de leden van de penningmeester op papier informatie over de jaarrekening 
en de opgestelde begroting.    
De penningmeester geeft een toelichting op de jaarcijfers. We sluiten 2022 af met een tekort. De begroting 
loopt niet in de pas met de daadwerkelijke uitgaven. 
De bestuurs- en vergaderkosten, het drukwerk en de kermis zijn de grootste kostenposten. 
In 2022 zijn naast de 4 nieuwsbrieven ook een uitnodiging voor de jaarvergadering en een flyer voor de 
World Cleaning Day uitgegeven. 
Vanaf dit jaar krijgen we van Den Einder geen 10% korting meer op de drukkosten.  
Volgens Den Einder was dit helaas nodig om de gestegen  kosten te compenseren. 
Uit de cijfers blijkt ook dat we voor 2022 geen bijdrage van de gemeente voor de kermis hebben ontvangen.  
Carla neemt hierover contact op met de gemeente. 
Die bijdrage werd altijd zonder een door de Dorpsraad ingediende aanvraag door de gemeente uitgekeerd. 
De kascontrolecommissie bestaande uit Carla en Stephan geeft na controle hun goedkeuring aan de 
jaarrekening.  Na hun ondertekening wordt aan de penningmeester decharge verleend voor het gevoerde 
financieel beleid. 
 
Smoelenboek 
De voorzitter neemt nogmaals contact op met De Loop’r. 
 
Kermis: huren extra attractie – aggregaat, plattegrond en vergunningsaanvraag nevenactiviteiten 
Carla informeert de leden over de huidige stand van zaken. 
Dezelfde attracties als in 2022 zijn ook voor dit jaar vastgelegd inclusief de Mad Mil. Er komt ook een 
boksbal te staan. We huren geen extra attractie 
De stichting zorgt dit jaar voor de aanvraag van de vergunning voor de kermis. De werkgroep kijkt of het 
noodzakelijk is om voor de nevenactiviteiten een aparte vergunning aan te vragen. 
Voor het huren van een aggregaat staat een overleg op de rol met de Firma De Grauw die dat ook verzorgt 
voor de kermissen in Schijndel en in het centrum. 
 
Platformbijeenkomst 18 april 
De bijeenkomst van de gemeente met de Dorps- en Wijkraden vindt deze keer in Olland plaats. 
Ad, Carla en Harrie zijn hierbij aanwezig. 
 
Welkomspakket nieuwe inwoners 
Tot nu toe zijn er drie pakketten uitgereikt. 
De buurtverenigingen melden nieuwe inwoners aan bij de secretaris. Die beschikt over het materiaal voor 
het pakket. Alleen de versproducten moeten dan nog gehaald worden. 
De gehanteerde werkwijze is vastgelegd in een document. Ook de buurtverenigingen zijn hiervan op de 
hoogte.  
Behalve de info van de Loop’r en van cafe de Beuk hebben we de overige digitale bestanden in bezit. 
Inwoners van Olland die binnen Olland verhuizen of zelfstandig gaan wonen krijgen geen pakketje. 
 
Leefbaarheidsmonitor 
Begin april heeft de gemeente de resultaten van de Leefbaarheidsmonitor 2022 bekend gemaakt. De leden 
zijn in het bezit van een mail met een linkje naar de Leefbaarheidsmonitor. We zetten dit onderwerp op de 
agenda van de komende vergadering. 
 
Voordrachten voor De Beuk en voor Koninklijke onderscheidingen 
De procedure voor een lintje is zeer complex en kent de nodige voorwaarden. Zo moet de persoon op 
meerdere terreinen actief zijn bij verschillende verenigingen. Ook mogen de activiteiten niet langer dan een 
half jaar voor de aanvraag beeindigd zijn. 
 
Wandelroutes in Olland 
De gemeente heeft dit jaar geen tijd om te kijken naar het opzetten van een wandelroute van de Misse naar 
het fietspad. 
Als we als Dorpsraad willen kijken naar het opzetten van nieuwe wandelroutes moeten we dat doen in 
samenspraak met de lokale ondernemers die daar belang bij hebben zoals het cafe, de camping en de 
verschillende B&B’s. 
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Ad, Carla, Gerrit en Hans gaan op zoek naar / inventariseren de bestande wandelingen over het 
grondgebied van Olland en de directe omgeving. 
Er bestaat een speciale app waarmee je zelf een wandelroute kunt samenstellen. 
 
Kennismakingsgesprek met Edwin Voets  
Vanuit Welzijn De Meierij is Edwin Voets de opvolger van Manon van Hal. 
Tijdens het maandelijkse inloopspreekuur / het overleg met de buurtadviseur maken we met hem kennis.. 
 
Gesprek over vergunning tijdelijke huisvesting arbeidsmigranten op locatie Schootsedijk 44 
Op haar verzoek heeft de Dorpsraad ( Ad en Gerrit) een gesprek gehad met een buurtbewoonster.  Het was 
een open en constructief gesprek. We hebben aangegeven dat we als Dorpsraad geen partij zijn in deze 
zaak. 
Op basis van dit gesprek hebben we een mail gestuurd naar de gemeente om aandacht te vragen voor het 
stringent volgen van de procedure voor een omgevingsvergunning en ook voor de handhaving. Zo zijn we 
als Dorpsraad niet betrokken bij de verplichte omgevingsdialoog. 
De buurtbewoonster was content dat ze in gesprek kon met de Dorpsraad en had begrip voor ons standpunt. 
 
  

 
Actielijst vanuit het Dagelijks Bestuur en Dorpsraad Olland 
Onderwerpen Wie Actie 

Uitwerking Wet Bestuur en 
Toezicht Rechtspersonen 

Harrie Uitzoeken / In kaart brengen wat de gevolgen van 
deze wet zijn voor de Dorpsraad 

Verkeerssituatie buitengebied Ben Werkgroep Inventariseert mogelijkheden 

Nieuwe wandelroutes DR In samenwerking met horeca en vrijwilligers 

Wandelpad Misse-Fietspad DR Onderzoek voor mogelijkheid hiertoe 

Instellen voordracht commissie DR Voordracht tbv de Beuk en Koninklijke 
onderscheiding incl bijbehorende protocollen 

 Smoelenboek Olland                     Carlaen Ad                uitwerking opzet en uitvoeriing i.s.m. De Loop’r                               
Dorpsvisie Olland Ad Overleg met betrokken partijen en opstellen visie 

Website dorpsraad Gerrit en Harrie Kritisch kijken naar inhoud en opzet en 
correctheid van informatie en gegevens 

 
Speerpunten   Uitvoering door 

Bouwen   Ad en Stephan 

Energietransitie  Ad en Kevin 

Openbare ruimte  Geert en Hans (Ad) 

Verkeer en veiligheid  Ben en Jolanda 

Onderwijs   Carla en Kevin 

Zorg, welzijn en cultuur Gerrit en Harrie 

Sport en recreatie  Ad, Geert en Kevin 

Kermis    Jolanda en Carla 


